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Vedúci t́ımu: Tibor Vincze, MSc.
Vypracoval/a: Lenka Ivanová



1 Zhrnutie stretnutia

V úvode stretnutia sme si overili pŕıtomnost’ všetkých členov. Následne sme postupovali podl’a hlavných
bodov stretnutia. Zreferovali sme, čo sa podarilo urobit’ za posledný týždeň, zhrnuli sme si prvý šprint.
Prediskutovali sme, čo sa podarilo, nepodarilo a dostali sme pripomienky. Na záver sme sa v zložeńı
členov t́ımu venovali retrospekt́ıve prvého šprintu.

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Vedúci t́ımu:

• Tibor Vincze, MSc.

Členovia BDO:

• Juraj Kočǐsko

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• Adam Benovič

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Lucia Cveková

• Lukáš Šulek

Hlavné body stretnutia

• Rev́ızia splnených úloh

• Rev́ızia šprintu

• Diskusia a pripomienky

• Retrospekt́ıva šprintu
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2 Priebeh stretnutia

Rev́ızia splnených úloh

Scrum master a t́ım ĺıder L’uboš zreferoval, čo sme ako t́ım za posledný týždeň spravili, čo sa stihlo do
konca prvého šprintu. Dokončila sa webová stránka. Odprezentoval, ako vyzerá, čo sa dá na nej robit’

a kde sa dajú nájst’ dokumenty. Spravilo sa tiež niekol’ko metod́ık. Niekol’ko d’aľśıch ešte ostáva, tie sa
presúvajú do d’aľsieho šprintu. Zápisnice sú preṕısané. Budeme potrebovat’ pomôct’ s exportom úloh
z Azure DevOps. Pomôct’ nám má Juraj Kočǐsko, ten ale nemá zatial’ admin práva. S udeleńım práv
sa vyskytol problém, dorieši sa to teda neskôr. Pribudlo nové Epics na preštudovanie best practices
na Flutter a tiež na prihlášku na TP cup. Ukázal sa tiež navrhnutý prototyp aplikácie v novšej verzii.
Určili sme si tiež, že zlepš́ıme popis user stories a bude potrebné vytvorit’ šablónu pre retrospekt́ıvu
šprintov. Vedúci t́ımu tiež spomı́nal, že oni vedia, na ktorú spoločnost’ je potrebné spravit’ overenie, teda
na vstupe dostaneme IČO alebo viac, ak existujú a takto prebehne následná identifikácia. Rozprávali
sme sa o tom, že z Finstatu dosteneme API kl’́uč tento týždeň. Okrem OP by sme mali mat’ tiež
obrazovku, kde sa doplnia d’aľsie údaje, ktoré sa z OP nevyč́ıtali. Ako t́ım sme sa rozprávali o tom,
že sa plánuje spravit’ kostra aplikácie a na porovnanie fotky z dokladu totožnosti so selfie sa použije
open source riešenie Deep Face.

Rev́ızia šprintu

Urobili sme si rev́ıziu prvého šprintu, kde sme zhodnotili, čo sa podarilo a nepodarilo spravit’ a prečo.
Viac informácíı je v dokumente Restrospekt́ıva šprintu č.1.

Diskusia a pripomienky

V rámci diskusie nám Juraj povedal, aby sme si určovali kapacitu jednotlivých členov pre šprint, aby
sa to zobrazilo v Burndown charte. Potom mu máme naṕısat’, aby sa doriešil export úloh. V taskoch
by sme mali mat’ original estimate alebo niečo podobné, aby sme videli, aký odhad bol na začiatku pri
úlohách. Po spomenut́ı prihlášky na TP Cup si vedúci t́ımu vyžiadal, aby sme mu zaslali vypracovaný
dokument na kontrolu. Nakoniec sme sa dohodli, že d’aľsie spoločné stretnutie s vedúcim t́ımu bude
online.

Retrospekt́ıva šprintu

Po stretnut́ı s vedúcim t́ımu sme sa d’alej venovali retrospekt́ıve šprintu. Rozprávali sme sa o tom, čo
sme spravili dobre a je dobré v tom pokračovat’, čo sme spravili zle a je dobré s tým prestat’ a nakoniec,
s č́ım by sme mali začat’. Viac informácíı je v dokumente Restrospekt́ıva šprintu č.1.
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